

Notulen bestuursvergadering v.v. D.E.T.O. te Vriezenveen
gehouden op mnd 18 april 1988 in de bestuurskamer.

Om half acht kan de voorzitter, de heer J. Bruins, een voltallig bestuur van harte welkom heten voor deze vergadering. Na het openingswoord geeft hij het woord aan de secretaris voor het lezen van de notulen der vorige vergadering. Deze worden onveranderd goedgekeurd en getekend.

Bij de ingekomen stukken zijn o.a.:

-wensenformulier KNVB met betrekking tot seizoen 88/89;
-brief TVB inzake jubileum in 1989 (90 jarig bestaan).

Het bestuur van de TVB geeft een opsomming der te houden activiteiten ivm dit jubileum. Er zal tevens een verloting worden gehouden welke eind dit jaar van start zal gaan. Prijs per lot f. 15,-- waarvan f. 5,- per lot voor de jeugd. We vinden dit een leuk idee, maar het is de bedoeling dat we zelf in dit najaar ook een verloting gaan houden.

We zullen even afwachten wat de reacties binnen onze vereniging zijn; het lijkt ons mogelijk in elk geval 100 loten te verkopen.

Bij de ingekomen stukken is ook een uitnodiging van het bestuur van ijsclub Eendracht voor het openen van de skeelerbaan op Koninginnedag 30 april a.s.

Op 10 mei a.s. is de halfjaarlijkse vergadering van de TVB. Jan Webbink doet verslag van lotto-toto. De voorzitter dankt hem voor deze telkens toch vruchtbare activiteit.

Donderdag a.s. 21 april komt een afvaardiging van de Gem. om de velden te keuren en wat daarom heen ligt. De voorzitter zal daarbij aanwezig zijn.

Afwatering trainingsveld moet bekeken worden, terwijl Cor Bal vraagt wanneer de lichtbakken geplaatst zullen worden. Voorzitter zal F. Goosselink vragen wanneer hij tijd heeft. De geplande vergadering met het DB van de supp.ver. is dinsdag 19 april a.s.

Dan volgt er een rondvraag welke de nodige tijd zal vergen. J. Netters: dinsdag 19 april is er een bespreking met bestuur Dos '37 over het speelveld bij de vijver. Het hoofdveld van Dos wordt n.l. onder handen genomen en is voor de rest van dit seizoen niet te gebruiken.

Als bestuur adviseren we hem de zaak van week tot week te bekijken. Op 7 mei a.s. zal het veld bij de vijver gebruikt worden door de Chr. Plattelands Jongeren.

Op verzoek van Mej. Bokdam is dit door de voorzitter enige tijd geleden toegezegd.

R. Schonewille: Diny Kobes heeft gevraagd hoe we over de a.s. braderie denken. De baten zullen bestemd worden voor spellendag, hetwelk buiten de jubileumkas valt.

Schonewille heeft afgelopen zaterdag met Michel Jansen gesproken over eventueel werk binnen de vereniging voor het a.s. seizoen. Jansen zelf denkt aan organisatorisch werk. Hij moet binnenkort onder de wapenen, zodat hij alleen zaterdag iets zou kunnen doen. Voor Michel zijn de financiën belangrijk zoals we ons in kunnen denken. Maar we zullen niet zomaar iets bedenken om hem bij DETO te houden.

Schonewille gaat met Stokman praten. Hij en de voorzitter zullen deze zaak verder afwerken.

Tot het einde van de competitie zullen in de week de kleedkamers door Jan Webbink schoongemaakt worden.

Schonewille behoudt zich het recht voor om na de rondvraag nog even terug te komen op de onlangs gehouden vergadering met bestuur en jeugdbestuur, gehouden op 14 april.

L. Huizing: Hoe zit het met de voorgestelde verhoging van f. 1,75 naar f. 1,80 per flesje bier. Penn.meester zegt dat de kantinecommissie hiermee instemt.

De voorgestelde verhoging der contributie moet nog in het

jeugdbestuur besproken worden.

J. Alberts: Het 8e elftal wordt waarschijnlijk a.s. zaterdag kampioen. Het bestuur zal zorgen dat de kantine schoongemaakt zal worden. De data van de verschillende tournooien worden doorgenomen.

Dan komt R. Schonewille terug op de gehouden vergadering met het jeugdbestuur.

Hij vraagt zich af of achterliggende gedachten ten grondslag liggen aan bepaalde uitspraken die op bedoelde vergadering gedaan zijn door enkelen van het bestuur.

Hij vindt dat er vertrouwen over en weer moet zijn.

De gestelde vragen van de zijde van het jeugdbestuur waren volgens hem zeer duidelijk. Dat er door bestuur een bepaalde afspraak met Gerrit Reekers was gemaakt om de trainingen te kunnen blijven volgen nu hij in militaire dienst is, was hem en G. Veldhoff niet bekend. Het is niet duidelijk of dit indertijd in bestuursvergadering besproken is.

Het indelen van F5 was niet definitief. Schonewille vraagt aan bestuur: Wat doen wij als jeugdbestuur dan fout. Zeg het dan. Ook de uitval van de penningmeester op de bewuste vergadering bevalt hem niet. Het was in elk geval niet de bedoeling om het bestuur met de rug tegen de muur te zetten, zoals is verondersteld. Wat verwacht het bestuur van het jeugdbestuur Schonewille is niet op de voorbespreking van het jeugdbestuur geweest.

De voorzitter neemt het woord. Hij zegt allereerst dat hetgeen Jan ter Braak naar voren bracht, zeer kruisovereengekomen en bij velen in het verkeerde keelgat is geschoten. Vooral "Het technisch jeugdplan wordt met handen en voeten getreden" slaat nergens op. Het is inderdaag zo, dat de laatste tijd de bestuursvergadering niet even prettig waren. Hij weet dat het jeugdbestuur z'n best doet om de zaak zo goed te laten verlopen. We moeten in elk geval proberen met elkaar op één lijn te gaan zitten. De communicatie tussen het bestuur en jeugdbestuur zou wellicht beter kunnen. Zoals de zaak Gerrit Reekers. Hierover is op een zaterdagmiddag gesproken op verzoek van Freek Becker.

Er zijn wel meer zaken die op een dergelijke manier worden afgehandeld, zoals het DB is toevertrouwd.

Jan ter Braak timmert niet aan de weg omtrent jeugdzaken. Secr. is door hem op de vingers getikt toen hij een stukje in het DvhO plaatste over Jelle Abma.

Dit soort zaken doet de verstandhouding niet goed.

Volgens de voorzitter heeft bestuur het volste vertrouwen in het jeugdbestuur. Wel moeten we met elkaar werken en niet tegen elkaar. Dit zou de vereniging allerminst ten goede komen om tegen elkaar te werken en elkaar te wantrouwen.

De jeugd wil graag op de hoogte blijven van het gebeuren binnen de senioren.

Volgens G. Veldhoff moeten en hoeven we ook niet om elk wisse wasje te vergaderen. De hoofdzaken moeten bekend gemaakt worden. Volgens Cor Bal is het oprichten van de jeugdfederatie niet goed met bestuur doorgesproken. Nogmaals herhaalt Schonewille dat statuten richtlijnen zijn.

Schonewille stelt voor alles nog eens goed op een rijtje te zetten en er de volgende vergadering nog eens over van gedachten te wisselen.

Het is gebleken, dat de penningmeester en Jan ter Braak tot *aal* verschillend denken over technische zaken.

Hij zegt er absoluut spijt van te hebben dat hij toegezegd heeft nog een jaar als penningmeester aan te blijven.

Zoals Jan ter Braak de zaak brengt kan hij niet goedkeuren.

Er zijn principiële verschillen in hun gedachtengangen.

Schonewille: Jeugdbestuur wil geen vinger in technische zaken hebben en bepaalt niet het beleid.

Volgens J. Netters zijn er duidelijk verkeerde afspraken gemaakt in TC over de trainers.
We moeten in de toekomst dergelijke afspraken duidelijk en doelgericht op papier zetten.
DB heeft in het verleden enkele keren met G. Hindriks om tafel gezeten en van gedachten gewisseld over bepaalde zaken. DB heeft duidelijke meningen weergegeven over het beleid met betrekking tot het aantrekken van spelers.
De naam van Coen Jansen had in elk geval niet genoemd mogen worden volgens penn.meester.
Schonewille wil graag openheid van zaken en goede samenwerking met bestuur en jeugdbestuur. Vraagt nogmaals of iedereen volgende vergadering hierover zijn mening wil geven.
Jan ter Braak moet zijn eigen mening niet doorvoeren ten koste van veel. Hij moet zich houden aan uitspraak jeugdbestuur. Jan Webbink zegt tenslotte dat hij zich in de gehele discussie dit onderwerp aangaande, niet heeft gemengd. Laat dit bewust over aan mensen die het goed kunnen brengen. Doch hij heeft wel duidelijk zijn mening over één en ander. Secr. haalt de samenwerking A. Stokman en G. Hindriks en G. Drenth aan. Dit bleek niet optimaal te zijn. Als je deze mensen afzonderlijk hoort krijg je verschillende uitspraken, zoals b.v. over vergadering met Freek Becker en TC. Uiteraard wordt er nog veel meer over deze zaken gesproken en gediscussieerd.
In elk geval heeft de vergadering met bestuur en jeugdbestuur het nodige losgemaakt en zoals we dat tot nu toe kunnen bekijken valt dit niet negatief uit. Het is wel eens goed met elkaar van gedachten te wisselen en dan ook vaker met elkaar om ta el te gaan zitten.
Uiteindelijk sluit de voorzitter deze vergadering. Hij bedankt allen voor zijn inbreng en hoopt dat hetgeen besproken is positief zal uitvallen.
Volgende vergadering is gepland op maanda^v 2 mei 19.30 uur.

Voorzitter:



J.J. Bruins.

Penn.meester:



J.G. Alberts.

De notulist:



J. van het Laar.

Volgende vergadering benoemen ere-leden.